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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hol látják el a Heves megyei betegeket?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Székely Tamás egészségügyi miniszter úrhoz . A kérdésre a válasz t
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön 2008 májusában fogadta az egri Markhot Ferenc kórház, a fenntartó megyei közgy ű lés és

a Hospinvest képviselőit . Akkor Ön kijelentette: „Obligon kívül vagyok, nincsen döntés i

lehetőségem az ügyben” . Ugyanakkor személyes beszélgetésünk során elmondta : megváltozik

ez a helyzet akkor, ha a Hospinvest ÁNTSZ engedélyt kap a kórház működtetésére . Reáli s

lehetőség lesz arra, hogy vizsgálják, teljesíti-e a Hospinvest azokat a feltételeket, melyek eg y

súlyponti kórház számára kötelezőek, és ezt a fenntartóval kötött szerződésben vállalta .

2008 . október végén a Hospinvest ÁNTSZ engedély kapott, november 1 .-től működteti a

kórházat . Kérdésem a következő :

Számos szakmacsoportban a Hospinvest által üzemeltetett kórház nem képes a betege k

ellátására . A betegek más megyébe, vagy a Debreceni Egyetemre kénytelenek elvándorolni ,

hogy ellátást kapjanak. Elvégezték-e az egyébként kötelező helyszíni ÁNTSZ vizsgálatot ?

Van-e tudomásuk ellátatlan betegekrő l ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Nagy Kálmá n
Kereszténydemokrata Néppárt
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